
Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α 
Από το υπ’ αριθ. 28/2011 πρακτικό συνεδρίασης  
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 800/2011                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
Έγκριση αποφάσεων Σχολικών Επιτροπών για 
τον απολογισμό τους, από 1/1/2011 ως 
31/5/2011. 

 
         Σήμερα 7 Δεκεμβρίου του έτους 2011 ημέρα της εβδομάδας Τετάρτη και ώρα 18:00 συνήλθε σε τακτική 
συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα συνεδριάσεων του Δημοτικού Συμβουλίου του πρώην 
Δήμου Δοβρά στον Άγιο Γεώργιο, ύστερα από την με ημερομηνία 2-12-2011 γραπτή πρόσκληση του 
Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους Συμβούλους, τους Προέδρους Δημοτικών & Τοπικών Κοινοτήτων, τους 
Εκπροσώπους Τοπικών Κοινοτήτων, τον Πρόεδρο του Τοπικού Συμβουλίου Νέων και στην Δήμαρχο, 
σύμφωνα με τις διατάξεις του άρθρου 67 του Ν. 3852/2010 και του άρθρου 7 του Ν. 3443/2006 και της αριθ. 
732/2011 απόφασής του. 
          Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται η Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη απαρτία, αφού επί συνόλου 
41 μελών βρέθηκαν παρόντα 33 μέλη: 
 

                  Παρόντες                                                                                           Απόντες 
1)Δ. Δάσκαλος, 2)Μ. Σουμελίδης, 3)Θ. Θεοδωρίδης, 4)Γ. 
Μιχαηλίδης, 5)Α. Λαζαρίδης, 6)Ν. Τσιαμήτρος, 7)Β. 
Σταυροπούλου-Μπακαμτζόγλου, 8)Ε. Αρχοντάκη-Γεωργίου, 9)Π. 
Παυλίδης, 10)Τ. Χατζηαθανασίου, 11)Θ. Αγγελίνας, 12)Λ. 
Πουλασουχίδης, 13)Κ. Βοργιαζίδης, 14)Ν. Μωυσιάδης, 15)Χ. 
Κούτρας, 16)Χ. Γαϊτάνου-Γεωργιάδου, 17)Α. Καγκελίδης, 18)Μ. 
Παπαϊωνάννου, 19)Θ. Κορωνάς, 20)Κ. Συμεωνίδης, 21)Β. 
Παπαδόπουλος, 22)Κ. Κουτσαντάς, 23)Α. Νεστορόπουλος, 24)Α. 
Γκαμπέσης, 25)Κ. Κοστογλίδου, 26)Β. Γιαννουλάκης, 27)Χ. 
Τσιούντας, 28)Ε. Γουναράς, 29)Κ. Παναγιωτίδης, 30)Δ. Γκέκα, 
31)Α. Παπαδόπουλος, 32)Γ. Μελιόπουλος, 33)Χ. Σαββαϊδου. 

Ν. Μαυροκεφαλίδης, Π. Τσαπαρόπουλος, 
Γ. Κάκαρης, Λ. Τσαβδαρίδης, Α. 
Βεσυρόπουλος, Γ. Σουμπέκας, Σ. 
Κουμτσίδης, Ι. Σοφρόνωφ. 

Παρόντες πρόεδροι Δημ. & Τοπ. Κοινοτήτων                                              Παρών Πρόεδρος 
         & Εκπρόσωποι Τοπ. Κοινοτήτων                                                               Τ.Σ. Νέων 

Η. Τσιαμήτρος, Δ. Κουλουριώτης, Ι. Λιάτσου, Ν. Αγγέλου   
Απόντες πρόεδροι Δημ. & Τοπ. Κοινοτήτων 
& Εκπρόσωποι Τοπ. Κοινοτήτων 

Σ. Μισοκέφαλος, Α. Ορφανίδου, Γ. Οικονόμου, Ι. Χειμώνας, Κ. Νένος, Χ. Δουλγερίδου, Θ. Σούλας, Σ. 
Κρομμύδας, Ε. Εμμανουηλίδης, Η. Σοφιανίδης, Α. Βοργιαζίδου, Ι. Παπαδόπουλος, Α. Πέτρου, Ε. Κελεσίδης, Α. 
Κακαγιάννης, Η. Μπατσαράς, Σ. Ρίσσου, Χ. Τσανασίδης, Ι. Καπετανίδης, Π. Ποταμόπουλος, Π. Πιτούλιας, Κ. 
Τζήμας, Μ. Λαμπριανίδης, Μ. Τέτος. 
Σημείωση: 1) Κατά την προ ημερήσιας διάταξης συζήτηση προσήλθαν οι κ.κ. Μ.Σουμελίδης, Κ.Συμεωνίδης, Α.Παπαδόπουλος, Τ. 
Χατζηαθανασίου. 
2) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 795/2011 αποχώρησαν οι κ. Τ. Χατζηαθανασίου, Ν.Τσιαμήτρος. 
3) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 796/2011 προσήλθαν οι κ. Τ. Χατζηαθανασίου και Β. Σταυροπούλου-Μπακαμτζόγλου και αποχώρησαν οι 
κ. Ε.Γουναράς και Γ.Μιχαηλίδης. 
4) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 797/2011προσήλθαν οι κ. Ε.Γουναράς και Γ.Μιχαηλίδης. 
5) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 798/2011 προσήλθε ο κ. Π.Παυλίδης. 
6) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 799/2011 αποχώρησε ο κ. Τ. Χατζηαθανασίου. 
7) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 803/2011 αποχώρησαν οι κ. Γ.Μιχαηλίδης, Χ.Σαββαΐδου και Κ. Κουτσαντάς. 
8) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 804/2011 προσήλθαν οι κ. Γ.Μιχαηλίδης, Χ.Σαββαΐδου και αποχώρησαν οι κ. Θ.Αγγελίνας, Κ. 
Παναγιωτίδης, Ν.Τσιαμήτρος και Κ.Παναγιωτίδης. 
9) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 805/2011 προσήλθαν οι κ. Θ.Αγγελίνας, Κ. Παναγιωτίδης, Ν.Τσιαμήτρος και Κ.Παναγιωτίδης. 
10) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 811/2011 αποχώρησε ο κ. Α.Παπαδόπουλος. 
11) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 812/2011 αποχώρησε ο κ. Λ. Πουλασουχίδης. 
12) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 813/2011 αποχώρησαν οι κ. Γ.Μελιόπουλος, Ε.Γουναράς. 
13) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 829/2011 προσήλθαν οι κ. Γ.Μελιόπουλος, Ε.Γουναράς και αποχώρησε ο κ. Κ.Συμεωνίδης. 



Στη συνέχεια ο προεδρεύων αντιπρόεδρος εισηγούμενος το 3ο θέμα της ημερήσιας 
διάταξης έθεσε υπόψη του συμβουλίου το από 2-11-2011 εισηγητικό σημείωμα της 
αντιδημάρχου Βαρβάρας Σταυροπούλου-Μπακαμτζόγλου, που έχει ως εξής: 

Σας γνωρίζουμε ότι οι  Σχολικές Επιτροπές εξαιρούνται της υποχρέωσης 
εφαρμογής των διατάξεων του Ν.Δ. 496/1974 , περί λογιστικού Ν.Π.Δ.Δ. Ο τρόπος και η 
διαδικασία πραγματοποίησης , δικαιολόγησης , ελέγχου και απόδοσης των κάθε είδους 
εσόδων και εξόδων των οργάνων αυτών καθορίσθηκε με την υπ'αριθμ. 64447/91 κοινή 
Υπουργική απόφαση . Σύμφωνα με την παραπάνω απόφαση και την αρ. 130/16386/15-10-
92 εγκύκλιο της Νομαρχίας Ημαθίας όπως αυτή τροποποιήθηκε με την αρ. 102/20-5-93 
όμοια οι Σχολικές Επιτροπές δεν συντάσσουν προϋπολογισμό και τα έξοδα αυτών 
καταχωρούνται σε βιβλίο Εσόδων-Εξόδων .  

Συντάσσεται ετήσιος πίνακας Απολογισμού του προηγούμενου οικονομικού έτους 
που εγκρίνεται από τα Διοικητικά Συμβούλια των Σχολικών Επιτροπών μέχρι το τέλος 
Φεβρουαρίου. Οι σχετικές αποφάσεις των Διοικητικών Συμβουλίων των Σχολικών 
Επιτροπών υπόκεινται στην έγκριση του οικείου Δημοτικού Συμβουλίου . 
 Ύστερα από τα παραπάνω παρακαλείται το Δημοτικό Συμβούλιο ν'αποφασίσει για 
την έγκριση ή μη των αποφάσεων των Διοικητικών Συμβουλίων των Σχολικών Επιτροπών 
του Δήμου με τις οποίες εγκρίθηκαν οι απολογισμοί για το χρονικό διάστημα από 1/1-30/5 
του έτους 2011, ως εξής : 

 
Α/Α ΣΧΟΛΙΚΕΣ ΕΠΙΤΡΟΠΕΣ ΣΥΝΟΛΟ 

ΕΣΟΔΩΝ 
ΣΥΝΟΛΟ 
ΕΞΟΔΩΝ 

ΥΠΟΛΟΙΠΟ 

1 5ο Γυμνάσιο – 2ο ΓΕΛ 48.152,35 27.173,24 20.979,11 
2 1ο Γυμνάσιο – 7ο Γυμνάσιο 46.454,91 27.826,91 18.628 
3 3ο Γυμνάσιο 52.891,78 16.481,07 36.410,71 
4 4ο Γυμνάσιο-εσπερινό 

Γυμνάσιο -Εσπερινό Λύκειο 
23.041,70 21.137,03 1.904,67 

5 1ο ΕΠΑΛ-ΕΠΑΣ-3ο ΕΠΑΛ-
ΣΕΚ-ΙΕΚ 

70.309,97 61.497,44 8.812,53 

6 2ο Γυμνάσιο 46.648,10 31.592,18 15.055,92 
7 5ο Ενιαίο Λύκειο  29.359,99 27.526,81 1.833,18 
8 Δημοτικό Σχολείο 

Λαζοχωρίου - Ταγαροχωρίου 
–ΕΕΕΕΚ 

20.022,81 18.320,25 1.702,56 

9 1ο Γενικό Λύκειο 39.450,54 12.145,87 27.304,67 
10 3ο Γενικό Λύκειο- 4ο Γενικό 

Λύκειο 
27.895,39 25.525,40 2.369,99 

11 6ο Γυμνάσιο 53.864,94 22.719,12 31.145,82 
12 Γυμνάσιο – Λύκειο 

Μακροχωρίου Δ. Απ.Παύλου 
14.520,23 14.334,03 186,20 

13 Δ/θμιας Εκπ/σης Δ. Βεργίνας 14.349,55 7.408,16 6.941,39 

14 Γυμνάσιο – Δημοτικό 
Σχολείο & Νηπιαγωγείο 
Ριζωμάτων Δ. Μακεδονίδος 

20.602,02 20.553,47 48,55 

ΣΥΝΟΛΟ 507.564,28 334.240,98 173.323,30 
 
 
 
 
 
 



 
 

ΣΧΟΛΙΚΕΣ ΕΠΙΤΡΟΠΕΣ  
ΣΥΝΟΛΟ 
ΕΣΟΔΩΝ 

ΣΥΝΟΛΟ 
ΕΞΟΔΩΝ 

ΧΡΗΜΑΤΙΚΟ 
ΥΠΟΛΟΙΠΟ 

1 2ο Νηπιαγωγείο  2ο Δημοτικό 15644,75 14884,45 760,3 

2 
3ο Νηπιαγωγείο 14ο Νηπιαγωγείο 

18852,77 17477,03 1375,74 3ο Δημοτικό 14ο Δημοτικό 
3 16ο Νηπιαγωγείο 16ο Δημοτικό 12282,5 11841,6 440,9 

4 
6ο Νηπιαγωγείο 13ο Νηπιαγωγείο 

14854,73 14176,81 677,92 6ο Δημοτικό 13ο Δημοτικό 
5 5ο Νηπιαγωγείο 5ο Δημοτικό 34756,37 31040,89 3715,48 
6 9ο Νηπιαγωγείο 9ο Δημοτικό 23854,29 18557,56 5296,73 
7 10ο Νηπιαγωγείο 10ο Δημοτικό 19815,04 18062,51 1752,53 

8 
7ο Νηπιαγωγείο 11ο Νηπιαγωγείο 

25890,58 24298,13 1592,45 7ο Δημοτικό  11ο Δημοτικό 
9 12ο Νηπιαγωγείο 12ο Δημοτικό 14839,47 14819,84 19,63 
10 4ο Νηπιαγωγείο 4ο Δημοτικό 29685,42 22760,69 6924,73 
11 8ο Νηπιαγωγείο 8ο Δημοτικό 26630,12 21685,76 4944,36 
12 Ειδικό Σχολείο 84396,99 28799,42 55597,57 
13 Νηπιαγωγείο Δημοτικό Μέσης 3035,79 3013,23 22,56 
14 15ο Νηπιαγωγείο 3224,11 2562,7 661,41 
15 17ο Νηπιαγωγείο 3793,1 1903,18 1889,92 
16 1ο Νηπιαγωγείο 1ο Δημοτικό 29230,24 23994,13 5236,11 

17 
Δημοτικό Σχολείο Λαζοχωρίου - 

20022,81 18320,25 1702,56 Ταγαροχωρίου  -Ε.Ε.Ε.Ε.Κ. 

18 

Δημοτικό Σχ. –Νηπιαγωγείο Δ.Δ. 

17922,63 11081,89 6840,74 
Αγ.Βαρβάρας – Νηπιαγωγείο 
Δ.Δ.Ασωμάτων 

19 
Δημοτικό Σχολείο Ράχης 

4879,29 3405,79 1473,5 Νηπιαγωγείο Ράχης 

20 
Δημοτικό Σχολείο Τριποτάμου 

6423,84 3182,6 3241,24 Νηπιαγωγείο Τριποτάμου 

21 
1ο Νηπιαγωγείο ΔΔ. Μακροχωρίου 

6797,44 5873,22 924,22 Δ.Απ.Παύλου 

22 
2ο Νηπιαγωγείο ΔΔ Μακροχωρίου 

9050,12 5988,56 3061,56 Δ.Απ.Παύλου 

23 
3ο Νηπιαγωγείο ΔΔ Μακροχωρίου 

7129,92 5330,26 1799,66 Δ.Απ.Παύλου 

24 
1ο Δημοτικό Σχολείο Μακροχωρίου 

10735,33 8715,34 2019,99 Δ.Απ.Παύλου 

25 
2ο Δημοτικό Σχολείο Μακροχωρίου 

15828,41 8622,4 7206,01 Δ.Απ.Παύλου 

26 
3ο Δημοτικό Σχολείο Μακροχωρίου 

10361,25 7281,19 3080,06 Δ.Απ.Παύλου 

27 
2θέσιο Νηπιαγωγείο Διαβατού 

9676,64 7332,77 2343,87 Δ.Απ.Παύλου 



28 
Δημοτικό Σχολείο Διαβατού 

7510,74 6812,26 698,48 Δ.Απ.Παύλου 

29 
Δημοτικό Σχολείο και Νηπιαγωγείο 

9918,14 6299,35 3618,79 Κουλούρας  Δ.Απ.Παύλου 

30 
Δημοτικό Σχολείο και Νηπιαγωγείο 

7392,52 6133,15 1259,37 Ν.Λυκογιάννης Δ.Απ.Παύλου 

31 
Δημοτικό Σχολείο και Νηπιαγωγείο 

9164,15 7577,18 1586,97 Ν.Νικομήδειας Δ.Απ.Παύλου 

32 

Α/Βάθμιας Εκπ/σης 
(δημ.σχολ&Νηπ.) 

24987,61 22169,26 2818,35 Δήμου Βεργίνας 
 

33 
Δημοτικό Σχολείο και Νηπιαγωγείο 

7955,8 7955,62 0,18 ΔΔ Πατρίδας Δήμου Δοβρά 

34 

Ενιαία Σχολική Επιτροπή 

8780,25 8767,36 12,89 

Δημοτικών Σχολείων και 
Νηπιαγωγείων ΔΔ Αγ.Μαρίνας- 
Τριλόφου Δήμου Δοβρά 

35 
Δημοτικό Σχολείο και Νηπιαγωγείο 

18807,83 14770,43 4037,4 ΔΔ Αγ. Γεωργίου Δήμου Δοβρά 

36 

Γυμνάσιο-Δημοτικό Σχολείο 

 20602,02 20553,47 48,55 
και Νηπιαγωγείο Ριζωμάτων Δήμου 
Μακεδονίδος 

37 
Δημοτικό Σχολείο- Νηπιαγωγείο ΤΔ 

----- ------- ------- Σφηκιάς Δήμου Μακεδονίδος 

 38 
Δημοτικό-Νηπιαγωγείο ΤΔ 

4251,74 4240,92 10,82 Δασκίου Δήμου Μακεδονίδος 
 ΣΥΝΟΛΟ 598984,75 460291,20 138693,55 

 
Και κάλεσε το συμβούλιο ν’ αποφασίσει σχετικά. 

Γκαμπέσης: Ήθελα να ρωτήσω για τη Σφηκιά στην πρωτοβάθμια εκπαίδευση έτσι όπως 
είναι με παύλα, καλύπτεται ο απολογισμός αυτός ή πρέπει τουλάχιστον να ξέρουμε πόσα 
χρήματα διατέθηκαν εκείνο το διάστημα. Ρωτάω γιατί σαν παύλα ας πούμε δε λέει τίποτα, 
ή αν είναι σε τί οφείλεται η παύλα;  
 Σταυροπούλου: Περί του απολογισμού θα απαντήσει ο κ.Παπαδόπουλος. 
Εγγράφως ζητήθηκε από τη διευθύντριας του νηπιαγωγείου από την πρόεδρο.  
 Μελιόπουλος: Η ερώτηση η δικιά μου έχει να κάνει με το εξής: δημοσιεύματα που 
έχουν δει το φως της δημοσιότητας για κακοδιαχείριση σε κάποιο από τα σχολεία, το οποίο 
τώρα δεν το έχω στο μυαλό. Ποιο από τα σχολεία είναι αυτό, αν έχει λάβει γνώση ο 
πρόεδρος της πρωτοβάθμιας σχολικής επιτροπής. Το ερώτημα είναι για κάποια 
δημοσιεύματα τα οποία αναφερόταν σε κακοδιαχείριση σε κάποια σχολική επιτροπή. Δεν 
ξέρω αν γνωρίζετε το θέμα. 
 Κοστογλίδου: Εγώ θέλω να κάνω κάποιες ερωτήσεις σε ό,τι έχει σχέση με τη 
δευτεροβάθμια που είμαι και μέλος κ.πρόεδρε, στον κ.Καγκελίδη. Θα ήθελα να ρωτήσω, 
γιατί βλέπω εδώ τις διαφορές των υπολοίπων από όλα τα γυμνάσια λύκεια είναι αρκετά 
σημαντικά, εκτός από το γυμνάσιο-λύκειο Μακροχωρίου και το γυμνάσιο και δημοτικό 
των Ριζωμάτων. Θα ήθελα να ρωτήσω στα συγκεκριμένα, μήπως γνωρίζετε, μήπως έχετε 
υπόψη σας, τι εκκρεμείς υποχρεώσεις υπάρχουν για το διάστημα αυτό, από 01/01/2011 



μέχρι 31/05/2011 οι οποίες δε συμπεριλαμβάνονται μέσα στους απολογισμούς εδώ, γιατί 
όπως ξέρουμε οι απολογισμοί πρέπει να είναι ισοσκελισμένοι για τα συγκεκριμένα 
σχολεία.  
 Καγκελίδης: Κ.Πρόεδρε καταρχήν υπάρχει ένα ενημερωτικό σημείωμα από τη 
σχολική επιτροπή, δεν ξέρω αν είναι μαζί με τα εισηγητικά, και το οποίο θα ήθελα να μπει 
στα πρακτικά. Είναι μια ενημέρωση στην οποία αναφέρουμε τα υπόλοιπα που 
παραλάβαμε, έσοδα-έξοδα και ορισμένες αναφορές στις παρατηρήσεις, αν δεν είναι να σας 
τις διαβάσω. Είχα πει τον κ.Χατζηγιάννη να είναι μαζί με την εισήγηση, μαζί με τις 
αποφάσεις των σχολικών επιτροπών, να υπάρχει κι αυτό το ενημερωτικό. Στην αρχή 
αναφέρομαι ότι έγινε η παραλαβή από τη νέα σχολική επιτροπή (Στο σημείο αυτό γίνεται 
αλλαγή μαγνητοφώνησης της επόμενης πλευράς κασέτας) έχει κατατεθεί και στον 
κ.Χατζηγιάννη, απευθυνόταν στο Δ.Βέροιας υπόψη κ.Χατζηγιάννη και υπόψη προέδρου 
Δ.Σ. Πρέπει να υπάρχει στο φάκελο, υπάρχει; Θέλετε να το διαβάσω; Αφού αναφέρω τα 
στοιχεία όλα των σχολικών επιτροπών λέμε ότι βγαίνει απόφαση και του διοικητικού 
συμβουλίου της σχολικής επιτροπής, η αναφορά της υπουργικής απόφασης ότι ο ετήσιος 
πίνακας απολογισμού πρέπει να είναι ισοσκελισμένος. Αυτός ήταν ο λόγος κατά την 
άποψη διαχειριστών να μη συμπεριληφθούν δαπάνες που πραγματοποιήθηκαν στο 
διάστημα από 01/01/2011 έως 31/05/2011 λόγω αδυναμίας πληρωμής των, επειδή δεν 
επαρκούσε το χρηματικό υπόλοιπο. Στις περιπτώσεις αυτές ή υπήρχαν εκδοθέντα 
παραστατικά, τιμολόγια, αποδείξεις με τα στοιχεία των σχολικών επιτροπών, ή δεν 
υπήρχαν και εκδόθηκαν ή θα εκδοθούν από τους προμηθευτές με στοιχεία του νέου 
νομικού προσώπου καθολικού διαδόχου των συγχωνευθέντων.  

Υπήρξαν δε και περιπτώσεις δαπανών που διέφυγαν της προσοχής των σχολικών 
επιτροπών και δεν συμπεριλήφθηκαν στον απολογισμό γιατί δεν προσκόμισαν οι 
προμηθευτές μέχρι 31/05/2011 τα παραστατικά ή δεν εκδόθηκαν παραστατικά μέχρι το 
κλείσιμο του απολογισμού του, καθώς και περιπτώσεις που παρά την ειδοποίηση των 
διαχειριστών δεν προσκόμισαν παραστατικά οι προμηθευτές αν και υπήρχε ταμειακό 
υπόλοιπο. Φυσικό είναι να είχε συμβεί κάτι τέτοιο λόγω της άμεσης παράδοσης των 
υπολοίπων ταμείων λοιπών υποχρεώσεων και απαιτήσεων σύμφωνα με τον νόμο. Υπήρχαν 
φυσικά και δαπάνες που δεν μπορούσαν να καταγραφούν λόγω της μη ύπαρξης 
παραστατικών όπως ΟΤΕ, ΔΕΗ, ΔΕΥΑΒ και άλλα.  

Η νέα σχολική επιτροπή ως καθολικός διάδοχος σε υποχρεώσεις και απαιτήσεις 
αναλαμβάνει μόνο αυτές που επιβεβαίωναν οι διευθυντές, διαχειριστές σχολικών 
επιτροπών που ήταν υπεύθυνοι το διάστημα εκείνο, αφού δεν υπήρξαν επιτροπές 
παραλαβής. Οι οφειλές-υποχρεώσεις προς τους προμηθευτές που δεν καταγράφηκαν ως 
έξοδα στους απολογισμούς μέχρι στιγμής, ξεπερνούν το ποσό των 42.000,00 € για το 
διάστημα πριν 31/05/2011. Μέρος αυτών εξοφλήθηκε, περίπου 16.000,00 € το δε υπόλοιπο 
είναι υπό διερεύνηση, επιβεβαίωση στοιχείων, επιλέξιμες ή μη δαπάνες, έγκριση ή μη 
δαπανών από τη νέα σχολική επιτροπή.  

Προς αποφυγήν όλων αυτών η νέα σχολική επιτροπή εφαρμόζει διαφορετικό τρόπο 
προμήθειας ειδών και παροχής υπηρεσιών με έκδοση εντολών προμήθειας και πρωτόκολλα 
από επιτροπές παραλαβών. Κάνουμε δε γνωστό ότι από την ανάληψη της νέας σχολικής 
επιτροπής θα γίνεται έλεγχος από το ελεγκτικό συνέδριο για τις δαπάνες και αποφάσεις 
κρατήσεων κάτι που δε γινόταν μέχρι τότε. Φυσικά δεν έγινε έλεγχος των στοιχείων των 
απολογισμών από τη νέα σχολική επιτροπή αλλά εννοείται από τις προηγούμενες σχολικές 
επιτροπές που ήταν υπεύθυνες για το έργο αυτό.  

Όσον αφορά την ερώτηση της κ. Κοστογλίδου η απάντηση είναι ότι κοιτώντας τον 
πίνακα, κι αναφερθήκατε σε δυο σχολικές επιτροπές του Μακροχωρίου και των 
Ριζωμάτων, δεν είναι ότι δεν είχαν υπόλοιπα. Στηριζόμενοι ότι πρέπει να είναι 
ισοσκελισμένος ο απολογισμός βάσει της υπουργικής απόφασης, οτιδήποτε ήταν άλλη 
οφειλή είτε με εκδοθέντα ή με μη εκδοθέντα παραστατικά δεν τα βάζανε στον απολογισμό 
και ως εκ τούτου έμεινε αυτό.  



Για να σας πω συγκεκριμένα για το θέμα του Μακροχωρίου μια και αναφέρθηκε η 
κα Κοστογλίδου, οι υποχρεώσεις οι οποίες παραλάβαμε μέχρι στιγμής είναι γύρω στις 
δεκαέξι χιλιάδες ευρώ, από τις οποίες τις οκτώ χιλιάδες περίπου, μέχρι και τελευταία μια 
δαπάνη από το συμβούλιο της σχολικής επιτροπής κρίναμε ότι, τις αποδεχτήκαμε. Είναι 
γύρω στις οκτώ χιλιάδες, τις οποίες δεν εγκρίναμε γιατί ήταν μη επιλέξιμες, ήταν 
οικοδομικές εργασίες. Για αυτές τις οικοδομικές εργασίες, παραπέμψαμε το θέμα στο 
τεχνικό τμήμα γιατί κατά τον ισχυρισμό του διευθυντή διαχειριστή είχε και μια 
διαβεβαίωση από το δήμαρχο τον προηγούμενο ότι θα καλυφτούν από το δήμο. Εμείς 
στείλαμε στο τεχνικό τμήμα σα διοικητικό συμβούλιο και αναφέραμε ότι αυτές οι δαπάνες 
από εμάς δεν μπορούν να περάσουν και να δει αν μπορέσει το τεχνικό τμήμα, με το οποίο 
μάλιστα πρέπει να βρίσκεται ο διευθυντής του γυμνασίου σε επαφή μαζί για να δουν αν 
πράγματι πραγματοποιήθηκαν αυτές οι δαπάνες και αν υπάρχει δυνατότητα έγκρισης ή να 
περάσουν.  

Μαζί με τα νούμερα αυτά ήρθαν και κάποιες απαιτήσεις από τη σχολική μονάδα. 
Από τις 16 του μηνός μας ήρθε και μια άλλη κατάσταση γύρω στις τέσσερις χιλιάδες ευρώ. 
Δεν ξέρω αν συμπεριλαμβάνονται στα οικοδομικά, μπορεί να είναι και είκοσι χιλιάδες από 
τη μονάδα αυτή οι εκκρεμότητες κι οι υποχρεώσεις. Επομένως ήταν αρνητικός ο 
απολογισμός, γύρω στις είκοσι χιλιάδες με τα στοιχεία τα οποία υπολογίζονται.  

Όσον αφορά το θέμα των Ριζωμάτων ήταν εκείνο το θέμα το οποίο η επιτροπή 
παιδείας είχε κρίνει και είχε δώσει ένα νούμερο μεγαλύτερο στη σχολική επιτροπή σε ποσό 
γιατί ο διαχειριστής, ο διευθυντής απευθυνόταν και στην κ. αντιδήμαρχο ότι ήταν ο 
προμηθευτής καυσίμων απλήρωτος και μάλιστα δόθηκε στην τελευταία δόση του Μαρτίου 
ένα ποσό το οποίο ήταν σχεδόν διπλάσιο, τριπλάσιο από αυτό το οποίο έπρεπε να πάρει για 
να ξοφλήσει. Από εκεί και πέρα, πέρα από αυτό το υπόλοιπο, μιλάμε μόνο για 48,00 € 
υπόλοιπο, αλλά σας είπα δεν είναι η πραγματικότητα, ήταν εκεί κάποιες υποχρεώσεις οι 
οποίες ξεπερνούσαν τις έξι με εφτά χιλιάδες.  

Το ίδιο συνέβαινε και στο 4ο γυμνάσιο για ένα τιμολόγιο της τάξεως περίπου των 
οκτώ χιλιάδων και τα αλλά ήταν εν γνώσει της σχολικής επιτροπής, γιατί ανέφεραν οι 
διαχειριστές ότι χρωστάμε, έχουμε κι αυτές τις εκκρεμότητες. Οι οικονομικές 
εκκρεμότητες κυμαίνονται εκεί γύρω, γιατί έχουμε πάρει και μια απόφαση, ότι δε θα 
δεχτούμε τίποτε άλλο. Ανθρώπινο είναι κάποιος να ξέχασε κάτι, κάποιος να έκανε κάτι 
αλλά πήραμε μια απόφαση ότι τέλος πάντων δε θα δεχτούμε μετά το Δεκέμβριο κάποια 
άλλη απαίτηση προμηθευτή. Πιστεύω ότι δε θα υπάρξουν  στη θητεία τη δική μας 
παρόμοια περιστατικά. Δηλαδή δε θα υπάρχει προμηθευτής ο οποίος θα έρθει μετέπειτα 
και θα πει ή με ξεχάσατε ή σας ξέχασα, καθώς με τον τρόπο τον οποίο λειτουργούμε, 
κανένας δεν μπορεί να έρθει να απαιτήσει χωρίς να δώσει. Δεν το λέω με την έννοια ότι 
αυτά τα είδη δε δόθηκαν και ακουστήκανε ορισμένα. Εμείς από την πλευρά μας σα 
σχολική επιτροπή αν δεν έχουμε αποδείξεις, δεν μπορούμε να πούμε ότι έγινε κάτι κάπου. 
Ενδείξεις και αποδείξεις σε κάτι το οποίο να δείχνει ότι κάποιος έκανε κακοδιαχείριση δεν 
υπάρχουν. Αν μας έρθει και κάποιο τέτοιο στοιχείο, εδώ είναι το συμβούλιο, θα το 
φέρουμε θέμα.  
 Παπαδόπουλος Βασίλειος: Υπάρχουν δυο αναπάντητα θέματα. Ένα θέμα είναι το 
θέμα που έβαλε ο κ.Γκαμπέσης για τη σχολική επιτροπή της Σφηκιάς. Η σχολική επιτροπή 
της Σφηκιάς είχε μια ιδιαιτερότητα, το αντιμετωπίσατε σα σώμα. Με τον απολογισμό του 
2010 υπήρχε μια μεγάλη καθυστέρηση και ο απολογισμός τελικά μετά από πάρα πολλές 
οχλήσεις κατατέθηκε του 2010 με 1.700,00 € περίπου υπόλοιπο. Του έτους 2010 ο 
απολογισμός πάντα μιλάμε και ο απολογισμός από 01/01/2011 έως τις 31/05 δεν έχει 
κατατεθεί. Υπήρξε δε, μια χρηματοδότηση από τη δημοτική επιτροπή παιδείας, που πήγε 
κατευθείαν στις παλιές σχολικές επιτροπές, της τάξης των 2.400,00€ δηλαδή ο 
απολογισμός αυτός είναι περίπου στις 4.000,00 €, ένας απολογισμός ο οποίος δεν έχει 
έρθει, έχουν γίνει επανειλημμένες οχλήσεις και τηλεφωνικά και με έγγραφο και με 
απόδειξη παραλαβής από τη σχολική επιτροπή για λογαριασμό του δήμου.  



Υπάρχει κι ένας καταλογισμός, το γνωρίζει και η οικονομική υπηρεσία του δήμου. 
Υπήρξε σε κάποιο δημοτικό σχολείο, δεν το θεωρώ δόκιμο να το αναφέρω, δεν είναι της 
παρούσης. Υπήρχε μια κακοδιαχείριση, καταλογίστηκαν τα ποσά, τελείωσε, πήρε το δρόμο 
του, καμία σχέση με τον απολογισμό Οι ίδιοι λόγοι πάνω-κάτω που ανέφερε ο 
κ.Καγκελίδης όσον αφορά το σύντομο χρονικό διάστημα, 20 του μηνός εκδόθηκε το ΦΕΚ 
για τη συγχώνευση και 30 του μηνός συγχωνεύτηκαν οι σχολικές επιτροπές. Για 
λογαριασμούς κοινής ωφέλειας, για λογαριασμούς και δαπάνες που προέκυψαν τις 
τελευταίες ημέρες, για λογαριασμούς και δαπάνες που δεν είχαν εκδοθεί τιμολόγια, υπήρχε 
μια διαφορετική πολιτική στις προηγούμενες σχολικές επιτροπές που είχαν το διευθυντή 
ως κύριο διαχειριστή, τα γνωρίζετε όλοι. Πολλοί συνάδελφοι ήταν και πρόεδροι, γι’ αυτούς 
λοιπόν τους λόγους προκύπτουν ακόμα και σήμερα δαπάνες, τις οποίες θεωρώ 
δικαιολογημένες διότι όταν έχω τη διαβεβαίωση, όταν έχουμε σα σχολική επιτροπή τη 
διαβεβαίωση του σχολείου διαμέσου του διευθυντή, εμείς δεν μπορούμε, όταν είναι 
ενυπόγραφη κιόλας, να τις αρνηθούμε.  

Από εδώ και πέρα όπως ανέφερε ο κ.Καγκελίδης, ίσως με λίγο διαφορετικό τρόπο 
διαχείρισης, ούτως ή άλλως και οι δυο οι τρόποι είναι μέσα στα πλαίσια του νόμου, εμείς 
ζητήσαμε να δημιουργηθούν επιτροπές παραλαβής προϊόντων και υπηρεσιών και με αυτόν 
τον τρόπο ελέγχονται απόλυτα πια οι δαπάνες.  

Όσον αφορά τα καύσιμα που είχε αναφερθεί την προηγούμενη φορά, 
παρευρίσκομαι εγώ και εκπρόσωπός μας της σχολικής επιτροπής σε κάθε παραλαβή πλέον 
της τριμελούς επιτροπής.  
 Νεστορόπουλος: Σχετικά με το γυμνάσιο-λύκειο Μακροχωρίου, αυτό που έχω να 
δηλώσω εγώ είναι ότι δεν ήμουν πρόεδρος της σχολικής επιτροπής. Όποια προμήθεια, 
οτιδήποτε γινόταν πάνω από 100 € είχα δώσει εντολή να ελέγχεται άμεσα από τη σχολική 
επιτροπή κι από τον πρόεδρο της. Για την κατασκευή του κυλικείου που έκανε ο 
κ.διευθυντής και δεν ξέρω αν το ολοκλήρωσε επί θητείας μου, αυτό που μου είχε πει ήταν 
ότι όλο το ποσό αυτό θα γίνει από χορηγίες. Το μόνο που μου είχε πει και ήταν ανάγκη, 
ήταν κάποια προβλήματα που είχε η στέγη για να αντικατασταθούν κάποια κεραμίδια. Του 
είπα να τα κάνει αυτά γιατί έμπαινε νερό μέσα στις τάξεις και με την επόμενη 
χρηματοδότηση θα κάναμε το αντίστοιχο έργο. Πλην όμως δεύτερη χρηματοδότηση για τα 
σχολεία το 2010 δεν ήρθε και γι’ αυτό το μόνο που πήρε ήταν η έγκριση από εμένα 
επαναλαμβάνω για να αντικατασταθούν κάποια κεραμίδια και αυτή η δουλειά έγινε 
κ.Πρόεδρε. Για οτιδήποτε άλλο δεν πήρε καμιά μα καμιά εντολή. 
 Κοστογλίδου: Εγώ ουσιαστικά θα ήθελα να κάνω μια αιτιολόγηση της ψήφου μου, 
σχετικά με τα συγκεκριμένα δυο σχολεία στα οποία αναφέρθηκα. Όσον αφορά το 
γυμνάσιο-λύκειο Μακροχωρίου επειδή κατά τον απολογισμό ο οποίος ήρθε στο γραφείο 
της δευτεροβάθμιας, δεν έχει επισυναφθεί ούτε το βιβλίο εσόδων-εξόδων, ούτε βέβαια και 
το πρακτικό αποφάσεων και δεν μπορώ να ξέρω αν με ένα τέτοιο έγγραφο χωρίς άλλα 
στοιχεία μπορεί να ισχύει, θα το ψηφίσω αυτά τα δυο με επιφύλαξη. Το σχολείο του 
Μακροχωρίου και των Ριζωμάτων. 
 Καγκελίδης: Συζητήσαμε αρκετές φορές για το θέμα το επίμαχο αν ήταν εντολή ή 
δεν ήταν. Μεταφέρθηκε αυτό στον κ.διευθυντή, στο διαχειριστή. Που βρίσκεται η αλήθεια, 
την γνωρίζει καλύτερα ο κ.Νεστορόπουλος με το διαχειριστή. Εγώ δε θα μείνω εκεί, 
φυσικό να γίνονται κάποτε κάποια έργα. Αν έγιναν, να εξεταστεί και να καλυφθεί.  

Όσον αφορά την κα Κοστογλίδου, εμείς το μόνο που ήταν να κάνουμε ήταν να 
παραλάβουμε το υπόλοιπο σα νέα σχολική επιτροπή, εμείς δεν κάνουμε έλεγχο στις 
προηγούμενες σχολικές. Όντως, βιβλία είχαμε ζητήσει και το συμβούλιο ζητήσαμε και τον 
πρόεδρο ζητήσαμε να έρθει στη σχολική επιτροπή, να έρθουν όλοι μαζί εκεί να μας 
εξηγήσουν. Τελικά δεν ήρθε ο πρόεδρος, αρνήθηκε να έρθει, ήταν θέμα δικό του, αλλά 
βιβλία όντως κι άλλοι δεν έφεραν, για τα οποία ήδη πήραμε μια απόφαση. Τα βιβλία αυτά 
να έρθουν και να τα παραδώσουμε στο δήμο, βοηθάμε έτσι και τις υπηρεσίες του δήμου 
ούτως ώστε να κάνουν συλλογή όλων των στοιχείων να τα παραδώσουμε για να μπουν 
στην αποθήκη. 



 Παπαδόπουλος Βασίλειος: Αυτή η απόφαση αναφέρεται και στα δυο εισηγητικά, 
και της πρωτοβάθμιας και της δευτεροβάθμιας όπως και η σχολική επιτροπή του ΕΕΚ και 
δημοτικού σχολείου Λαζοχωρίου, Ταγαροχωρίου. Και στους δυο απολογισμούς 
αναφέρεται σαν παρατήρηση, μπορεί να μην το προσέξαμε αυτό, έγινε από κάποια 
παραδρομή στην απόφαση των συγχωνεύσεων και μας ταλαιπωρεί λίγο, μας έχει 
μπερδέψει αρκετά, απλώς το επισημαίνω και τίποτα παραπάνω.  

Προεδρεύων Αντιπρόεδρος: Συμφωνείτα με την εισήγηση της αντιδημάρχου 
Βαρβάρας Σταυροπούλου-Μπακαμτζόγλου; 

 Μέλη: Ναι 
Υπέρ της πρότασης του κ. Νεστορόπουλου, ψήφισαν επτά (7) σύμβουλοι, οι: Α. 

Νεστορόπουλος, Κ. Κοστογλίδου, Β. Γιαννουλάκης, Ε. Γουναράς, Κ. Παναγιωτίδης, Δ. Γκέκα, Α. 
Παπαδόπουλος. 

Λευκή ψήφο έδωσαν οι δημοτικοί σύμβουλοι Θ. Αγγελίνας και Χρ. Κούτρας. 
Οι δημοτικοί σύμβουλοι Α. Νεστορόπουλος, Κ. Κοστογλίδου, Β. Γιαννουλάκης, Ε. 

Γουναράς, Κ. Παναγιωτίδης, Δ. Γκέκα, Α. Παπαδόπουλος διατύπωσαν την επιφύλαξή τους για τον 
απολογισμό των Σχολικών επιτροπών Γυμνασίου-λυκείου Μακροχωρίου Δ. Απ. Παύλου και 
Γυμνασίου-Δημοτικού Σχολείου & Νηπιαγωγείου Ριζωμάτων Δ.Μακεδονίδος. 

Το Δ.Σ. μετά από διαλογική συζήτηση, αφού έλαβε υπόψη: 
1.- Το από 2-11-2011 εισηγητικό σημείωμα της αντιδημάρχου Βαρβάρας Σταυροπούλου-
Μπακαμτζόγλου. 
2.- Την υπ’ αριθ. 110/2011 απόφαση του Δ.Σ. 
3.- Την υπ’ αριθ. 64447/1991 Κ.Υ.Α. 
4.- Την με αριθ. 130/16386/15-10-1992 εγκύκλιο της Νομαρχίας Ημαθίας, όπως αυτή 
τροποποιήθηκε από την με αριθ. 102/20-5-1993 όμοιά της. 
5.- Τις διατάξεις του Ν.Δ. 496/1974. 
6.- Το αποτέλεσμα της ψηφοφορίας. 
7.- Τις διατάξεις των άρθρων 65 και 103 του Ν. 3852/2010 (Πρόγραμμα Καλλικράτης). 

 
Αποφασίζει κατά Πλειοψηφία 

 
Εγκρίνει τις αποφάσεις των Διοικητικών Συμβουλίων των Σχολικών Επιτροπών 

Δήμου Βέροιας, με τις οποίες εγκρίθηκαν οι απολογισμοί για το χρονικό διάστημα από 
1/1/2011 ως 31/5/2011, ως εξής: 

Α/Α ΣΧΟΛΙΚΕΣ ΕΠΙΤΡΟΠΕΣ ΣΥΝΟΛΟ 
ΕΣΟΔΩΝ 

ΣΥΝΟΛΟ 
ΕΞΟΔΩΝ 

ΥΠΟΛΟΙΠΟ 

1 5ο Γυμνάσιο – 2ο ΓΕΛ 48.152,35 27.173,24 20.979,11 
2 1ο Γυμνάσιο – 7ο Γυμνάσιο 46.454,91 27.826,91 18.628 
3 3ο Γυμνάσιο 52.891,78 16.481,07 36.410,71 
4 4ο Γυμνάσιο-εσπερινό 

Γυμνάσιο -Εσπερινό Λύκειο 
23.041,70 21.137,03 1.904,67 

5 1ο ΕΠΑΛ-ΕΠΑΣ-3ο ΕΠΑΛ-
ΣΕΚ-ΙΕΚ 

70.309,97 61.497,44 8.812,53 

6 2ο Γυμνάσιο 46.648,10 31.592,18 15.055,92 
7 5ο Ενιαίο Λύκειο  29.359,99 27.526,81 1.833,18 
8 Δημοτικό Σχολείο 

Λαζοχωρίου - Ταγαροχωρίου 
–ΕΕΕΕΚ 

20.022,81 18.320,25 1.702,56 

9 1ο Γενικό Λύκειο 39.450,54 12.145,87 27.304,67 
10 3ο Γενικό Λύκειο- 4ο Γενικό 

Λύκειο 
27.895,39 25.525,40 2.369,99 

11 6ο Γυμνάσιο 53.864,94 22.719,12 31.145,82 
12 Γυμνάσιο – Λύκειο 

Μακροχωρίου Δ. Απ.Παύλου 
14.520,23 14.334,03 186,20 



13 Δ/θμιας Εκπ/σης Δ. Βεργίνας 14.349,55 7.408,16 6.941,39 

14 Γυμνάσιο – Δημοτικό 
Σχολείο & Νηπιαγωγείο 
Ριζωμάτων Δ. Μακεδονίδος 

20.602,02 20.553,47 48,55 

ΣΥΝΟΛΟ 507.564,28 334.240,98 173.323,30 

Α/Α 
 

ΣΧΟΛΙΚΕΣ ΕΠΙΤΡΟΠΕΣ  
ΣΥΝΟΛΟ 
ΕΣΟΔΩΝ 

ΣΥΝΟΛΟ 
ΕΞΟΔΩΝ 

ΧΡΗΜΑΤΙΚΟ 
ΥΠΟΛΟΙΠΟ 

1 2ο Νηπιαγωγείο  2ο Δημοτικό 15644,75 14884,45 760,3 

2 
3ο Νηπιαγωγείο 14ο Νηπιαγωγείο 

18852,77 17477,03 1375,74 3ο Δημοτικό 14ο Δημοτικό 
3 16ο Νηπιαγωγείο 16ο Δημοτικό 12282,5 11841,6 440,9 

4 
6ο Νηπιαγωγείο 13ο Νηπιαγωγείο 

14854,73 14176,81 677,92 6ο Δημοτικό 13ο Δημοτικό 
5 5ο Νηπιαγωγείο 5ο Δημοτικό 34756,37 31040,89 3715,48 
6 9ο Νηπιαγωγείο 9ο Δημοτικό 23854,29 18557,56 5296,73 
7 10ο Νηπιαγωγείο 10ο Δημοτικό 19815,04 18062,51 1752,53 

8 
7ο Νηπιαγωγείο 11ο Νηπιαγωγείο 

25890,58 24298,13 1592,45 7ο Δημοτικό  11ο Δημοτικό 
9 12ο Νηπιαγωγείο 12ο Δημοτικό 14839,47 14819,84 19,63 
10 4ο Νηπιαγωγείο 4ο Δημοτικό 29685,42 22760,69 6924,73 
11 8ο Νηπιαγωγείο 8ο Δημοτικό 26630,12 21685,76 4944,36 
12 Ειδικό Σχολείο 84396,99 28799,42 55597,57 
13 Νηπιαγωγείο Δημοτικό Μέσης 3035,79 3013,23 22,56 
14 15ο Νηπιαγωγείο 3224,11 2562,7 661,41 
15 17ο Νηπιαγωγείο 3793,1 1903,18 1889,92 
16 1ο Νηπιαγωγείο 1ο Δημοτικό 29230,24 23994,13 5236,11 

17 
Δημοτικό Σχολείο Λαζοχωρίου - 

20022,81 18320,25 1702,56 Ταγαροχωρίου  -Ε.Ε.Ε.Ε.Κ. 

18 

Δημοτικό Σχ. –Νηπιαγωγείο Δ.Δ. 

17922,63 11081,89 6840,74 
Αγ.Βαρβάρας – Νηπιαγωγείο 
Δ.Δ.Ασωμάτων 

19 
Δημοτικό Σχολείο Ράχης 

4879,29 3405,79 1473,5 Νηπιαγωγείο Ράχης 

20 
Δημοτικό Σχολείο Τριποτάμου 

6423,84 3182,6 3241,24 Νηπιαγωγείο Τριποτάμου 

21 
1ο Νηπιαγωγείο ΔΔ. Μακροχωρίου 

6797,44 5873,22 924,22 Δ.Απ.Παύλου 

22 
2ο Νηπιαγωγείο ΔΔ Μακροχωρίου 

9050,12 5988,56 3061,56 Δ.Απ.Παύλου 

23 
3ο Νηπιαγωγείο ΔΔ Μακροχωρίου 

7129,92 5330,26 1799,66 Δ.Απ.Παύλου 

24 
1ο Δημοτικό Σχολείο Μακροχωρίου 

10735,33 8715,34 2019,99 Δ.Απ.Παύλου 



 

 
Οι δημοτικοί σύμβουλοι Α. Νεστορόπουλος, Κ. Κοστογλίδου, Β. Γιαννουλάκης, Ε. 

Γουναράς, Κ. Παναγιωτίδης, Δ. Γκέκα, Α. Παπαδόπουλος διατύπωσαν την επιφύλαξή τους για τον 
απολογισμό των Σχολικών επιτροπών Γυμνασίου-λυκείου Μακροχωρίου Δ. Απ. Παύλου και 
Γυμνασίου-Δημοτικού Σχολείου & Νηπιαγωγείου Ριζωμάτων Δ.Μακεδονίδος. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 

25 
2ο Δημοτικό Σχολείο Μακροχωρίου 

15828,41 8622,4 7206,01 Δ.Απ.Παύλου 

26 
3ο Δημοτικό Σχολείο Μακροχωρίου 

10361,25 7281,19 3080,06 Δ.Απ.Παύλου 

27 
2θέσιο Νηπιαγωγείο Διαβατού 

9676,64 7332,77 2343,87 Δ.Απ.Παύλου 

28 
Δημοτικό Σχολείο Διαβατού 

7510,74 6812,26 698,48 Δ.Απ.Παύλου 

29 
Δημοτικό Σχολείο και Νηπιαγωγείο 

9918,14 6299,35 3618,79 Κουλούρας  Δ.Απ.Παύλου 

30 
Δημοτικό Σχολείο και Νηπιαγωγείο 

7392,52 6133,15 1259,37 Ν.Λυκογιάννης Δ.Απ.Παύλου 

31 
Δημοτικό Σχολείο και Νηπιαγωγείο 

9164,15 7577,18 1586,97 Ν.Νικομήδειας Δ.Απ.Παύλου 

32 

Α/Βάθμιας Εκπ/σης 
(δημ.σχολ&Νηπ.) 

24987,61 22169,26 2818,35 Δήμου Βεργίνας 

33 
Δημοτικό Σχολείο και Νηπιαγωγείο 

7955,8 7955,62 0,18 ΔΔ Πατρίδας Δήμου Δοβρά 

34 

Ενιαία Σχολική Επιτροπή 

8780,25 8767,36 12,89 

Δημοτικών Σχολείων και 
Νηπιαγωγείων ΔΔ Αγ.Μαρίνας- 
Τριλόφου Δήμου Δοβρά 

35 
Δημοτικό Σχολείο και Νηπιαγωγείο 

18807,83 14770,43 4037,4 ΔΔ Αγ. Γεωργίου Δήμου Δοβρά 

36 

Γυμνάσιο-Δημοτικό Σχολείο 

 20602,02 20553,47 48,55 
και Νηπιαγωγείο Ριζωμάτων Δήμου 
Μακεδονίδος 

37 
Δημοτικό Σχολείο- Νηπιαγωγείο ΤΔ 

----- ------- ------- Σφηκιάς Δήμου Μακεδονίδος 

 38 
Δημοτικό-Νηπιαγωγείο ΤΔ 

4251,74 4240,92 10,82 Δασκίου Δήμου Μακεδονίδος 
 ΣΥΝΟΛΟ 598984,75 460291,20 138693,55 



Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό  800 / 2011 
.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 

Ο ΠΡΟΕΔΡΕΥΩΝ ΑΝΤΙΠΡΟΕΔΡΟΣ Η ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ 
 
 

Βασίλειος Γιαννουλάκης 

 
 

Δημητρούλα Γκέκα 
ΤΑ  ΜΕΛΗ ΠΡΟΕΔΡΟΙ ΔΗΜΟΤΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ 

Δ. Δάσκαλος  Η. Τσιαμήτρος  
Μ. Σουμελίδης  Δ. Κουλουριώτης  
Θ. Θεοδωρίδης     
Γ. Μιχαηλίδης   ΠΡΟΕΔΡΟΙ & ΕΚΠΡΟΣΩΠΟΙ 

ΤΟΠΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ 
 

Α.  Λαζαρίδης  Ν. Αγγέλου  
Ν.  Τσιαμήτρος  Ι. Λιάτσου  
Β. Σταυροπούλου-Μπακαμτζόγλου     
Ε. Αρχοντάκη-Γεωργίου     
Π. Παυλίδης     
Τ. Χατζηαθανασίου     
Θ. Αγγελίνας     
Λ. Πουλασουχίδης     
Κ. Βοργιαζίδης     
Ν. Μωυσιάδης     
Χ. Κούτρας     
Χ. Γαϊτάνου-Γεωργιάδου     
Α. Καγκελίδης     
Μ. Παπαϊωάννου     
Θ. Κορωνάς     
Κ. Συμεωνίδης     
Β. Παπαδόπουλος     
Κ. Κουτσαντάς     
Α.  Νεστορόπουλος     
Α. Γκαμπέσης     
Κ. Κοστογλίδου     
Χ. Τσιούντας     
Ε. Γουναράς     
Κ. Παναγιωτίδης     
Α. Παπαδόπουλος     
Γ. Μελιόπουλος     
Χ. Σαββαϊδου  

Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  5-4-2012 

Ο Αναπληρωτής Δημάρχου 
 
 
 

ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ ΒΟΡΓΙΑΖΙΔΗΣ 
 

 
 
 
 
 


